
Spreekrecht de heer Quaden commissie SD 27 januari 2020

Geachte aanwezigen 

Graag wil ik namens de bewoners van de Betsy-Perklaan u informeren betreffende het   JOP 

aan de B Hensinngel .

In 2018 zijn we benaderd door de straatcoches dat er een S R V  wagen de rolschaatsbaan tijdelijk

maandag avond van 19.00 tot 22.00 zou worden gebruikt als opvang onder begeleiding 

voor de jongeren .

Maar naar enkele maanden later kwam de straatcoches ons mede delen dat hij vervangen zou 

worden door een permanente container.

Die ook nog geplaats is in de directe nabijheid van een gasverdeelstation ……

Vanaf dat moment is de overlast ook begonnen.

1. geluidoverlast met stenen gooien tegen de container en slaan op de container. En ze gebruiken 
hem ook als klimrek.

2. vuurwerk afsteken in en om de container.
3. met scooter “s racen soms ook met crossmotoren en quads en dat allemaal bij en om de 

container.
4. schreeuwen harde muziek en dat meestal in de avond uren. 
5. ouderen buren voelen zich geïntimideerd door de jongeren.
6. een plek als deze trek ook nog andere ongewenste personen aan want drugshandel is in de 

container niet zichtbaar.

Na diverse gesprekken en overleg met de gemeente en jongeren is de overlast er nog steeds.

1.5 jaar later is er geëvalueerd en komt de gemeente met een rapport waar aanbevelingen in staan.

Waar wij als bewoners onze bedenkingen bij hebben zoals de plek waar de container nu staat is 
volgens de gemeente de meest beste plek.

Hij biedt het volgende:

1. er is een frituur in de buurt,  hoe bedoel je gezond eten!
2. er is een supermark in de buurt 
3. daar bij het jeugdgebouw is wifi, hoe krijgen we de jeugd aan het sporten?

In vilt staat ook een container maar die hebben dit ook allemaal niet, en deze staat ook niet in de 
buurt van huizen waar niemand last van de jongeren heeft en zeker geen 40 meter zoals bij ons in de 
buurt.  



Het is niet zo dat wij de jeugd geen eigen plek gunnen maar niet zo dicht bij de huizen. Bij ons is dat 
minder dan 40 meter en dat is vragen om moeilijkheden. De jeugd heeft al aangegeven dat het hun 
niet uitmaakt om een plek aan de rand van valkenburg.

Deze jeugd komt toch niet uit onze buurt en al helemaal niet uit Valkenburg Oost.

Het idee om de container aan te passen zal dan ook geen optie zijn, de overlast blijf op deze plek.


